
PROTOKÓŁ

Sesja IV/2019 z dnia 31 stycznia 2019 r.
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Kworum zostało osiągnięte

12

13

92,31 %

PORZĄDEK OBRAD

1 0twarcie obrad.

Posiedzenie sesji odbyło się w Gminnym Domu Kultury w Sośnie.
Obrady trwały w godzinach 10.00-11 .50. W sesji uczestniczyło 12 radnych; nieobecny - radny
Mariusz Kuszewski.

Ponadto udział wzięli:
- Sekretarz Gminy Sośno - Piotr Dobrzański;
- Inspektor Referatu Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska Urzędu Gminy Sośno -
Barbara Bielewicz;
- Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnejw Sośnie - Marcin Grubicki.
Przewodnicząca Rady Gminy Sośno - Krystyna Wąsik, otworzyła i przewodniczyła obradom sesji;
powitała sekretarza - Piotra Dobrzańskiego, radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.
Na początku posiedzenia minutą ciszy, uczczona została pamięć Prezydenta Gdańska Pawła
Adamowicza.



2 Stwierdzenie quorum.
Na podstawie listy obecności, przewodnicząca rady gminy poinformowała, ;Łe na ustawowy stan rady
tj. 15 radnych - obecnych jest 12 radnych i tym samym stwierdziła prawomocność obrad.
Następnie w dalszej części posiedzenia sesji, radni wspólnie z sekretarzem, zatwierdzili proponowany
porządek posiedzenia, który już wcześniej otrzymali wraz z zaproszeniem na sesję Rady Gminy
Sośno.

3 Wybór sekretarza obrad.
Jednogłośnie wybranym sekretarzem obrad sesji, został radny - Jarosław Żarczyński.

glosoWanie Wybór sekrełarza obrad.

wynik Glosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

dała 31stycznia20l9r. czas 10:22:44-10:23:27 typ g{osowaniejawneimienne większość zwyk+a

Podsumowanie
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nazwisko

Badziński

Dominiak

Dubieńska

Górska

Kuszewski

Matuszak

Pacek

Pieńkowska

Steckiewicz

Szwajca

Wardziński
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Żarczyński

imie

Ryszard

Miroslaw

Anna

Marzena

Mariusz

Mar}a
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Dawid
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Krystyna

Jarosjaw

glos
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BRAK GŁOSLI
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4 Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.
Protokół z obrad poprzedniej sesji został przyjęty pozytywnie jednogłośnie.

glosowanie Przyjęcie protokolu z obrad poprzedniej sesji.

wynik G}osowanie zakończone wynikiem: przyjęto

dała 31stycznia2C)19r. czas 10:24:37-10:25:42 typ g}osowaniejawneimienne większość zwyk}a

Podsumowanie

słatus ilosc procent słałus ilosc procent



ZA 12 100% uprawnionych 13

PRZECIW o 0% oddanych glosów 12 92.:31 %

WSTRZYMAŁO SIĘ o 0% nieoddanych glosów 1 7.69 %

Wyniki imienne

Ip

1

nazwisko

Badziński

imie

Ryszard

glos

ZA

2 Dominiak Miroslaw ZA

3

4

5

6

Dubieńska

Górska

Kuszewski

Małuszak

Anna

Marzena

Mariusz

Marła

ZA

ZA

BRAK GŁOSLI

ZA

7

8

Pacek

Pieńkowska

Wioleffa

Maria

ZA

ZA

9 Ste(:kiewicz Witold ZA

10 Szwajca Dawid ZA

11

12

Wardziński

Wąsik

Henryk

Krystyna

ZA

ZA

13 Żarczyński Jaroslaw ZA

5 Informacje pracy komisji stałych w okresie między sesjami, przedstawienie planu
pracy Komisji Rewizyjnej na 2019 rok oraz informacja o działanich wójta gminy.

Przewodnicząca rady gminy, poprosiła przewodniczących komisji o przedstawienie informacji z pracy
między sesjami.
Z uwagi na wspólne posiedzenia komisji w dniach 22 i23 stycznia 2019 roku, informację z prac
komisji stałych przedstawili kolejno:
- Przewodnicząca Komisji Finansów, Planowania, Budżetu i Spraw Socjalnych - radna
Marta Matuszak;

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej- radny Mirosław Dominiak.
Wszyscy obecni na posiedzeniu sesji zapoznani zostali przez radnego Mirosława Dominiak z
rocznym planem pracy Komisji Rewizyjnej.
Ze względu na nieobecność na sesji Wójta Gminy Sośno - Leszka Stroińskiego, informację o
podejmowanych przez wójta działaniach w okresie międzysesyjnym oraz o sposobie realizacji
zapytań złożonych do Urzędu Gminy Sośno w okresie między sesjami i wniosków formalnych
zgłoszonych podczas wspólnych posiedzeń komisji w dniach 22 - 23 stycznia 2019 roku, przedstawił
sekretarz gminy.
Dodatkowo podczas swojego wystąpienia, sekretarz nawiązał do spotkania wójta z właścicielem firmy
przewozowej, które odbyło S:Q W dniu 29 stycznia 2019 roku, odnośnie komunikacji publicznej-
pasażerskiejw gminie Sośno w kierunku: Koronowo - Bydgoszcz. Zapowiedział, iż przewoźnik z
terenu gminy Koronowo wyraził zainteresowanie transportem publicznym na terenie naszej gminy od
strony Koronowa. Dodał, iż należy jednak najpierw dokonać rozeznania rynku. Sekretarz podkreślil iż
władze samorządowe popierają inicjatywę przywrócenia komunikacji, dlatego w tym kierunku będą
podejmowane działania. Przypomniał jednak, iż w ostatnich dwóch dekadach, były poczynione już
próby z różnym skutkiem przywrócenia komunikacji autobusowej.
Nas%pnie oznajmił, że nieobecność Wójta Gminy Sośno w dniu sesji spowodowana została tym, :ż W
Urzędzie Marszałkowskim w Toruniu, z jego udziałem oraz pani Skarbnik Gminy Sośno, nastąpiło
podpisanie umowy na realizację zadania pn. ,,Przebudowa i rozbudowa oczyszczalni ścieków w
Wąwelnie", wspóffinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego.

6 Zgłaszanie interpelacji i zapytań przez radnych.



Radna Maria Pieńkowska na piśmie zgłosiła interpelacje odnośnie zwolnienia z podatku osoby
przygarniające bezdomne psy np. z placu przy oczyszczalni ścieków w Wąwelnie oraz zamontowania
zwalniających progów na ulicy Wąskiej i Szkolnejw miejscowości Wąwelno. Tłumaczyła, iż
zamontowanie progów zwalniających pozytywnie wplynie na bezpieczeństwo dzieci chodzących do
szkoly.

7 0dpowiedzi na interpelacje zgłoszone podczas obrad.
Sekretarz Gminy Sośno, wstępnie odpowiedział, iż zgodnie ze złożoną interpelacją, zostanie
przygotowany odpowiedni projekt uchwa$. Podkreślił, :ż do wlaściwości rady gminy należy decyzja
zwolnienia z podatku osoby przyjmujące na swoje utrzymanie bezdomne psy.

8 Przedstawienie informacji dotyczącej stanu mienia gminy - dzierżawy gruntów i
mieszkań.

Informację dotyczącą stanu mienia gminy - dzierżawy gruntów i mieszkań, przedstawił Sekretarz
Gminy Sośno.
Zakomunikowai iż w dniu 4 lutego 2019 roku o godzinie 10.30 w Urzędzie Gminy Sośno, odbędzie się
spotkanie z inwestorem budowy elektrowni wiatrowych na terenie naszej gminy, na które zaprasza
zainteresowane osoby.
Przewodnicząca rady odnosząc się do przedstawionej przez sekretarza informacji, dodała, :ż W
każdej chwili radni mają możliwość bezpośrednio pracownikowi urzędu - pani insp. Barbarze
Bielewicz, zadawać pytania dotyczące stanu mienia gminy.

9 Podjęcie uchwały w sprawie wyborów sołtysów i rad sołeckich.

glosowanie Podęcie uchwaly w sprawie wyborów soltysów i rad soleckich.

wynik Glosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

dała 31stycznia20l9r. czas 11:17:11-11:20:35 typ glosowaniejawneimienne większość zwykla
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13 Żarczyński Jaros}aw ZA

10 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i
zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną
przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

glosowanie Podjęcie uchwa+y w sprawie zmiany uchwaly w sprawie szczególowego sposobu i zakresu
świadczenia uslug w zakresie odbierania odpadów komunalnych od w}aścicieli nieruchomości
i zagospodarowania §ch odpadów w zamian za uiszczoną przez wlaścicieli nieruchomości
optatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

wynik G}osowanie zakończone wynikiem: przyjęło
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Podsumowanie

stałus

ZA

PRZECIW

WSTRZYMAŁO SIĘ

ilosc

12

o

o

procent

100%

0%

0%

słałus

uprawnionych

oddanych glosów

nieoddanych glosów

ilosc

13

12

i

procent

92.31 %

7.69 %

Wyniki imienne

Ip

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

nazwisko

Badziński

Dominiak

Dubieńska

Górska

Kuszewski

Matuszgk

Pacek

Pieńkowska

Steckiewicz

Szwajca

Wardziński

Wąsik

Żarczyński

imie

Ryszard

Miros}aw

Anna

Marzena

Mariusz

Mar}a

Wioletla

Maria

Wiłold

Dawid

Henryk

Krystyna

Jaroslaw

glos

ZA

ZA

ZA

ZA

BRAK GŁOSU

ZA

ZA

ZA

ZA

ZA

ZA

ZA

ZA

11 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek
podatku od nieruchomości.

glosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwalę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
nieruchomości.

Glosowanie zakończone wynikiem: przyjętowynik

data 31stycznia20l9r. czas 11:25:16-11:28:10 typ g+osowaniejawneimienne większość zwyk}a
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12 Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania
ścieków w Gminie Sośno.

glosowanie Podjęcie uchwaly w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków w
Gminie Sośno.

wynik G}osowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 31stycznia20l9r. czas 11:28:34-11:31:27 typ glosowaniejawneimienne większość zwykla
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6

7

8

Matuszak

Pacek

Pieńkowska

Marla

Wioleffa

Maria

ZA

ZA

ZA

9 Steckiewicz Wiłold ZA

to Szwajca Dawid ZA

11

12

13

Wardziński

Wąsik

Żarczyński

Henryk

Krystyna

Jaros}aw

ZA

ZA

ZA

13 Wolne wnioski i zapytania.
Radny Henryk Wardziński, dopytywał się o organizację zebrań wyborczych sonysów.
Ponadto zadał pytanie odnośnie, kto podczas zebrania wyborów so)tysa w Wąwelnie przedstawi
sprawozdanie z działalności kadencji sołtysa, skoro od stycznia 2019 roku sołectwo nie posiada
organu wykonawczego.

14 0dpowiedzi na wnioski i zapytania zgłoszone podczas obrad.
Sekretarz odpowiadając radnemu Henrykowi Wardzińskiemu, poinformował, iż zgodnie ze statutem
sołectw oraz zarządzeniem wójta w każdej jednostce pomocniczej gminy, będą oglaszane konkretne
terminy zebrań wiejskich, czyli dzień, godzina, miejsce ze wskazaniem osoby przewodniczącej
zebraniu. Dodal iż zebraniu wiejskiemu przewodniczy za zgodą przewodniczącego rady gminy -
radny rady gminy.
Poza tym wspomnial iż w celu ustalenia harmonogramu zebrań wiejskich w dniu 5 lutego 2019 roku o
godzinie 13.00 w Urzędzie Gminy Sośno odbędzie się narada z soffysami.
Zakomunikował, że w pierwszej kolejności zebranie wiejskie powinno odbyć się w so}ectwach:
Zielonka i Wąwelno.
Następnie korzystając z okazji, sekretarz nawiązał do apelu pani sołtys Toninka - Marzeny So)tys,
która podczas sesji w dniu 27 grudnia 2018 roku, wspomniała o koniecznym remoncie drogi
powiatowej prowadzącej przez Toninek w stronę Wąwelna, prosząc, aby wspomniany remont drogi
został dokonany w 2019 roku. Poinformował panią Marzenę i wszystkich obecnych na sesji, iż na ręce
Starosty Powiatu Sępoleńskiego złożył interpelację w powyższym temacie. W odpowiedzi na złożoną
interpelację przez sekretarza gminy, starosta sępoleński potwierdził, iż odcinki dróg: Toninek -
Wąwelno zostaną wykonane w 2019 roku, jeżeli ze strony rządu dla na rzecz powiatu sępoleńskiego
zostanie przekazane 80% dofinansowania do remontu dróg powiatowych.

15 Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodnicząca rady gminy zamknęła obrady sesji,
informując, iż kolejna sesja odbędzie S:Q 28 lutego 2019 roku i dotyczyć będzie między innymi
realizacji zadań z zakresu ochrony zdrowia, informacji pozyskania środków unijnych w 2018 roku,
realizacji uchwał Rady Gminy Sośno podjętych w 2018 roku oraz przedstawienia sprawozdania z
realizacji Gminnego Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi.
Poinformowała, iż po obradach sesji odbędzie się szkolenie dla radnych, dotyczące samorządu
terytorialnego oraz administracji.
Integralną część niniejszego protokiu stanowi nagranie obrazu wraz z dźwiękiem, które opublikowane
jest na serwisie internetowym pod adresem :
https://www.youtube.com/watch?v=qEVnlqXtG LM oraz zabezpieczone zostało na zewnętrznym

I.7iJ,1(Rady Gminy

Jarosław Żarczyr;sk:

Protok?yfJ,-
Agnies"z?niluk,

-l'/Ł? i

Adrian Szubiński
Pole tekstowe
https://gm-sosno.rbip.mojregion.info/archiwum-nagran-z-sesji/  oraz zabezpieczone zostało na zewnętrznym nośniku danych.

https://gm-sosno.rbip.mojregion.info/archiwum-nagran-z-sesji/



